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Styrelsemöte nr 7 - 21, 2021-11-24 
 
Närvarande: Dan Johansson, Sören Berglund, Göran Johansson, Kristina 
Linde-Jensen, Lars-Christer Lundgren, Gerd Lövgren, Arne Stockman 
Under punkt 9a Birgitta Gustavsson , Karin Aggefors 
 
1. Öppnande 
Ordförande Dan Johansson hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.  
 
2. Dagordning 
Föreslagen dagordning godkänns med tillägg punkt 9a programkommittén. 
 
3. Föregående mötesprotokoll 
Punkt 13.4: Gerd har undersökt möjligheten att få fram uppgifter om 
pensionärer i Oxelösund. I Miriam går det bara att få fram uppgifter om de 
som redan är medlemmar.  
Punkt 14.4: Göran och Arne ordnar bokningskalender som också skall 
anslås på anslagstavlan. 
 
4. Åtgärdslista 
Åtgärdslistan uppdateras med relevanta punkter efter mötet. 
 
5. Ekonomi 
Bengt har skickat ut ekonomisk redovisning före mötet. OK! 
 
6. Medlemsfrågor. 
Vi har fått ett tjugotal nya medlemmar under hösten. 
 
7. Verksamhetsplan 2022. 
 
8. Vår funktion som valberedning, 
Vi har hittat ett antal kandidater till olika poster i styrelse och kommittéer men 
har inte hittat någon ny styrelseordförande eller en valberedning. 
Sonderingar fortsätter. 
 
Dan tar fram förslag till styrelse till nästa möte. 
 
9. Årsprogram 2022. 
Club Joy har kommit ut med ett erbjudande om 50% rabatt till pensionärer. 
Skall vi fortsätta hyra banor i simbassängen? Beslut nästa styrelsemöte. 
 
Det finns ett antal förslag på nya verksamheter. Ofta saknas en ledare. I 
årsprogrammet kan vi ha en idésida där vi kan uppmana våra medlemmar 
att komma in med förslag och att ta på sig ledarrollen för en aktivitet. 
 
Förslag nya aktiviteter: 
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Samtalsgrupp 
Litteraturcirkel 
Sällskapsspel 
Elcykelutflykter 
Växtbytardag 
 
Det upplevs som det blivit svårare att redovisa aktiviteter hos vuxenskolan. 
 
Bengt har skrivit ett kvalitetssäkringsdokument, finns på hemsidan under 
”Om föreningen”. 
 
Dan tar fram förslag ny styrelse till nästa styrelsemöte. 
 
9a Programkommittén 
Vårens program för månadsmöten är färdigt. 
 
Föreläsningar är planerade. 
  
Månadsträffarna på tisdagar fortsätter starta 15:00, bl.a. kostnadsfråga. 
 
Vi skall möjliggöra bokning av lokalen via Google kalender. Ett klagomål från 
BK-Sang då vandringsgruppen hade möte i konferensrummet en 
tisdagskväll. BK Sang har uppfattningen att de hyr hela lokalen. Bengt reder 
ut vad avtalet säger och om det behöver förtydligas. 
 
Karin Aggefors har varit i kontakt med Kustbostäder angående brister. Den 
allvarligaste är att det saknas timer till kaffebryggaren, en morgon var den 
påslagen och mycket varm, brandrisk. 
 
10 Rapporter och inkomna skrivelser 
10.1 Nyhetsbrev från SPF Sörmlandsdistriktet, E-post 3/11 
Vi var bland de bästa på att behålla våra medlemmar. Vi skall ej engagera 
oss politiskt i valrörelsen- 
10.2 Noteringar av Kristina från funktionärsträff 29/11. 
Kristina tackas för sin sammanställning av funktionärsträffen. 
10.3 Club Joy Medley. Välkommen till Ramdalens sportcenter. E-post 8/11. 
Skall vi fortsätta hyra banor på Medley?  
10.4 Tidplan m.m. för årsprogram 2022. E-post 8/11. 
Tidplanen är OK. 
10.5 Sörmlandsdistriktet möte, verksamhetsplan m.m. E-post 12/11. 
Verksamhetsplan OK. 
10.6 Livet är det konstigaste jag varit med om. E-post 15/11. 
Svårt att få grepp om vad som erbjuds. Föranleder ingen åtgärd. 
 
11 Övriga frågor. 
11.1 Checklista för nästa månadsmöte. 
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11.2 Nästa styrelsemöte 
Vi flyttar nästa styrelsemöte till den 15 december för att ha en sista chans att 
påverka årsprogrammet innan det trycks. 
11.3 Krav på vaccinintyg för sammankomster med mer än 100 deltagare. 
Behöver vi ha utrustning? 
11.4 Kopiatorn är trasig. 
Köpa ny eller laga? Göran undersöker kostnaden för att laga. 
11.5 Kristina har sammanställt en lista med synpunkter på brister i 
lokal/lokalskötsel som skickas till Kustbostäder. 
 
Avslutning 
Tack för idag. 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Arne Stockman   Dan Johansson 
Sekreterare 


